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Zápisnica 

9. pracovného Zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

konaného 11. júna 2019 (utorok) o 15.00 hodine 

 
Prítomní   

Volebný obvod č. 1 

Ing. arch KRÁLIK Ján, Mgr. JUHANIAK Martin, Mgr. BARANČOK Andrej, Mgr. AMBROS 

Pavel, Ing. BARAN Miroslav, Ing. Arch. KUPEC Pavol, Ing. HAŠAN Milan 

Volebný obvod č. 2   

PhDr. DZURMANOVÁ Petra, PALOVČÍK Milan, Ing. STRMEŇ Vladimír, MARUŠKIN Ján 

Volebný obvod č. 3   

Mgr. STRUHÁR Daniel, Ing. RIDZOŇ Martin, Ing. FAŠANG Miroslav, Mgr. SKAČANOVÁ Eva,  

TOKÁR Jozef, SCHMIDT Róbert 

Volebný obvod č. 4   

MARCINEK Martin 

 

Ospravedlnení 

OBERNAUER Július, Bc. ŠTUGNEROVÁ Ľubica MA., MUDr. IANECSKO Stefan Arin 

 

Rokovanie viedol: 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD.,  primátor mesta 

 

 

 

Bod č. 1 - Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Začali by sme. Vážené poslankyne, vážení poslanci. V 

súlade s paragrafom 13, odsek 4, písmeno A zákona číslo 369/1990 Zbierky o obecnom zriadení v 

znení neskorších predpisov otváram deviate pracovné Zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna konané vo volebnom období 2018 - 2022.  Dnešné Zasadnutie Mestského zastupiteľstva 

bolo zvolané v súlade s ustanovením paragrafu 12, odsek 1 Zákona o obecnom zriadení a boli naň 

pozvaní všetci poslanci Mestského zastupiteľstva s platným mandátom. Z 21 poslancov je 

prítomných 18 poslancov, preto vyhlasujem Zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za 

schopné právoplatne sa uznášať. Z dnešného rokovania sa ospravedlnili pani poslankyňa 

Štugnerová a pán poslanec Janečko a pán poslanec Obernauer. Dovoľte mi, aby som na dnešnom 

zasadaní Mestského zastupiteľstva privítal predovšetkým vás, poslancov Mestského zastupiteľstva, 

pani hlavnú kontrolórku mesta Brezna, prednostku Mestského úradu Brezno, vedúcich odborov, 

riaditeľa príspevkovej organizácie, konateľa obchodnej spoločnosti, prítomných predstaviteľov 

štátnej správy, zástupcov podnikov, zástupcov médií, prizvaných hostí, ako aj všetkých prítomných 

občanov mesta Brezna. Vážené poslankyne, vážení poslanci, týmto považujem Zasadnutie 

Číslo spisu Brezno 

MsÚ-2019/10889 20.06.2019 

  



Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za otvorené. 
 

 

Bod č. 2 - Skúška hlasovacieho zariadenia 

 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k hlasovaciemu zariadeniu. Pripomínam len 

správnosť zasunutia čipovej karty. V prípade vzdialenia sa poprosím odovzdať kartu príslušnému 

zamestnancovi. Chybné hlasovanie môžete opraviť do desiatich sekúnd. 
 

 

Bod č. 3 - Procedurálne otázky 

 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme  k procedurálnym otázkam. To je schválenie 

programu rokovania. Program rokovania vám bol doručený písomne spolu s pozvánkou. V 

programe rokovania navrhujem tieto zmeny. Vypustiť bod 5, tým je Návrh na odvolanie člena 

dozornej rady Veolia energia Brezno. Návrh na menovanie nového člena dozornej rady. Tak sme sa 

dohodli, áno, na tom pracovnom. Má ešte niekto pripomienky alebo doplnky k navrhovanému 

programu? Ak nie sú pripomienky, dávam hlasovať. Kto je za, aby sa dnešné rokovanie riadilo 

programom aj s uvedenou zmenou, ktorú som predniesol. Teda kto je za uvedený program? 

 

Hlasovanie: Ďakujem. Konštatujem, že program rokovania bol... z 18 prítomných 18 za. 

Konštatujem, že program rokovania bol schválený jednohlasne. Teda nadpolovičnou väčšinou 

hlasov. 
 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k voľbe návrhovej komisie. So zreteľom na 

prerokúvané správy odporúčam Mestskému zastupiteľstvu zvoliť návrhovú komisiu v zložení pán 

poslanec Struhár, pán poslanec Ridzoň a pán poslanec Hašan. Má niekto z poslancov pripomienky 

alebo pozmeňujúce návrhy? Keď nie, dávam odhlasovať zloženie návrhovej komisie. Kto je za, aby 

sa návrhová komisia pracovala v uvedenom zložení?  

Hlasovanie: Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh na zloženie komisie bol schválený 

jednohlasne. 
 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia 

poverujem poslancov Mestského zastupiteľstva pána poslanca Maruškina a pána poslanca 

Marcineka. Zapísaním uznesení a vypracovaním zápisnice poverujem Veroniku Horváthovú, 

sekretárku prednostky Mestského úradu. 
 

 

Bod č. 4 - Podanie žiadosti o dotáciu na realizáciu projektu „ Osvetlenie priechodov pre chodcov 

–ulica Československej Armády“ 

 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k programu rokovania. Pod bodom 4 máme 

Podanie žiadosti o dotáciu na realizáciu projektu – Osvetlenie priechodov pre chodcov, Ulica 

československej armády. Predkladám materiál ja, spracoval Obor riadenia projektov zastúpený pani 

vedúcou Medveďovou, nech sa páči. 
 

Mgr. Milada Medveďová, odbor riadenia projektov, Mestský úrad Brezno: Dobrý deň, vážený 

pán primátor, zástupcovia, vážené poslankyne, poslanci. Na základe vyhlásenej výzvy, ktorú 

vyhlásilo Prezídium Policajného zboru máme v úmysle predložiť žiadosť o dotáciu na realizáciu 

projektu nasvietenia priechodov pre chodcov. Technické riešenie ste si určite prečítali v dôvodovej 

správe. Ide o nasvietenie priechodu pre chodcov na ulici ČSA. Máte to teraz aj tam, ak sa mi to 



podarí, tak to sú tieto dva. Postupovali sme podľa projektovej dokumentácie, ktorá je spracovaná. V 

rámci tejto projektovej dokumentácie bolo zrealizovaných už sedem priechodov. Tieto dva by mali 

byť predmetom žiadosti. Oproti tomu, čo ste dostali v materiáloch, sa zmenil rozpočet, ktorý 

projektant aktualizoval k dnešnému, alebo teda k najčerstvejšiemu dňu. Ten rozpočet sa trošku 

zmenil. Celkové náklady na realizáciu týchto dvoch priechodov pre chodcov sú 30.233, 59 Eur a 

teda sa mení výška spolufinancovania, lebo maximálna možná dotácia je 24.000  Eur. Takže 

financovanie zo strany mesta v tomto prípade bude 6.233,59 Eur. Takže poprosím aj v uznesení 

potom túto sumu zmeniť. Z mojej strany všetko. Nech sa páči, ak máte otázky. 
 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem pekne, otváram rozpravu. Nech sa páči, 

kolegyne, kolegovia. Prvý pán poslanec Ridzoň, nech sa páči. 
 

Martin Ridzoň, poslanec: Ďakujem pekne. Ja by som sa chcel opýtať, že ako budeme pokračovať 

pri osvetlení, respektíve odrážkach aj napríklad Cesta osloboditeľov. Tam sme sa dakedy bavili, že 

na tej ceste budú tiež odrážky priechod pre chodcov a tak ďalej osvetlenie. Nehovorím, že klasické 

osvetlenie, ale odrážky minimálne. Ďakujem. 
 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Takto. Máme tam klasické osvetlenie, máme tam 

naprojektované priechody pre chodcov aj s dopracovaním chodníkov. Jeden priechod je myslím 

36.000 narozpočtovaný, druhý 49, okolo 50.000. Takže obidva sú. Povedali sme si, že postupne v 

priebehu volebného obdobia by sme spravili všetky, ktoré máme, čiže vrátane týchto. V prvej tej 

etape sme robili koľko? Šesť či sedem. Sedem. Toto budú ďalšie dva. Určite by som chcel budúci 

rok pokračovať. Tam sa potom treba len dohodnúť, že či, poviem, urobíme tieto dva plus možno 

ešte nejaké dva alebo v akom rozsahu, lebo je to skôr o vyčlenení finančných prostriedkov na tieto 

realizácie. Bodové svetlá budú vo všetkých. Aj v týchto, ktoré boli zrealizované, tak to má firma 

ešte dopracovať. Taký bol aj dodatok k zmluve. Už sú v omeškaní, čiže... ale bavili ste sa? Do 

konca júna by to mali zrealizovať. Takže aj v týchto budú aj v ceste svetlá, aj zhora nasvietenia, aj 

dokonca mimo priechodov chodníky. Aj na jednej, aj na druhej strane. 
 

Neuvedený: /nezrozumiteľné/ 
 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: V rámci projektu tam dopracované a komplexná 

rekonštrukcia tejto cesty nie je. Aj keď v podstate tá cesta je súčasťou obnovy v rámci projektu. Ale 

tu, myslím, sú len nejaké bodové opravy. Na čom trváme, je chodník. A máme ešte v rámci tejto 

cesty spracovanú cyklotrasu, ktorú sme podali, ako viete, čo ste schvaľovali na /nezrozumiteľné/ s 

tým, že čakáme momentálne na schválenie alebo neschválenie. Je to jedna celá dva milióna eurová 

žiadosť. Takže ono sa to dávalo potom ešte dokopy so všetkým, lebo tam je v podstate chodník 

naprojektovaný... je realizačná štúdia, naprojektovaný nie je, ale je realizačná štúdia. Je 

naprojektovaná cyklotrasa, ale aj tieto chodníky ku zastávkam. Tak to nazvem, lebo to sú len 

čiastočné chodníky, takže... ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam 

návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 
 

Neuvedený, návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna súhlasí po prvé s realizáciou 

projektu Osvetlenie priechodov pre chodcov Ulice Československej armády. Schvaľuje po prvé 

predloženie žiadosti o dotácie za účelom realizácie projektu osvetlenie priechodu pre chodcov, ulica 

Československej armády realizovaného v rámci výzvy číslo 3 Prezídia Policajného zboru. Po druhé, 

zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia dotácie. Po tretie, 

zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 

6.233,59 Eur ako rozdiel celkových oprávnených výdavkov projektu a žiadanej dotácie v súlade s 

podmienkami poskytnutia dotácie a po štvrté zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených 

výdavkov z rozpočtu mesta. 
 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 



návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

 

Hlasovanie: Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 90/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

 

Bod č. 6 - Majetkové záležitosti 

Bod č. 6.1. - Odkúpenie nehnuteľností na ulici Stromová a ulici Jarmočisko od vlastníka 

obchodnej spoločnosti Black PATROL s.r.o., sídlo Štúrova 9, 977 01 Brezno. 

 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 6. Tým sú majetkové záležitosti, 

odkúpenie nehnuteľnosti. Pod bodom 6.1 máme odkúpenie, pardon, nehnuteľností na ulici 

Stromová a ulici Jarmočisko od vlastníka obchodnej spoločnosti Black Patrol a predkladá pán 

doktor Roštár. Dobre, pani prednostka. Spracoval materiál odbor právny a majetkový mestského 

úradu zastúpený prednostkou. Nech sa páči, pani prednostka. 
 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno: Dobrý deň, vážený pán primátor, 

zástupcovia, pani hlavná kontrolórka, vážený poslanecký zbor. Na základe spoločne prerokovaného 

zámeru mesta, čím je vlastne vyčistenie ulíc Stromová, Záhradná, Jarmočisko, Baštová od 

opakovaného znečisťovania neprispôsobivými občanmi, množeniu potkanov, hlodavcov a tak ďalej, 

samozrejme trvalému znečisťovaniu potoka, čo máme vytýkané a na základe rozhodnutí, ktoré 

máme od Okresného úradu mesta Brezno, aby sme čierne skládky, ktoré sa tam neustále tvoria, 

vyčistili, tak sme sa rozhodli, pretože všetko to ide do peňazí. Ako viete, riešia to Technické služby 

a minimálne 1000 eur stojí jedno vyčistenie. Tohto roku sme mali štyri takéto rozhodnutia 

doručené. Tri z toho na ulici Stromovej, jedna z toho na ulici Vrbovej. Tak sme sa teda spoločne 

rozhodli, že pristúpime k tomu, aby sme rozvinuli vyčistenie plus investičný zámer mesta, ktorým 

je vybudovať alebo prebudovať tieto lokality na mestský skanzen, náučnú, oddychovú a športovú 

zónu mesta. Aby sme jej dali vlastne ten charakter, ktorý pred tým mala. Takže tie nehnuteľnosti, 

ktoré je možné v týchto lokalitách odkúpiť, tak odkúpiť chceme. Na tom sme sa spolu s vami teda 

zhodli a preto predkladáme tento materiál. Prvé štyri, ktoré budú vyčistené a odovzdané nám teda 

do užívania, sú od vlastníka obchodnej spoločnosti Black PATROL s.r.o., sídlo Štúrova 9 a máte 

ich teda v predloženom materiáli. Sú to nehnuteľnosti pod súpisným číslom 578, orientačným 

číslom 18, ďalej pod súpisným číslom 1921, orientačným číslom 14 rozdelené na dve časti na 

takzvanú 14 hornú a 14 dolnú nehnuteľnosť. Potom súpisné číslo 329, orientačné číslo 15, ktoré sa 

nachádza na Jarmočisku. Ďalej by som prečítala stanovisko architektky mesta z hľadiska ÚPN a 

plánovaných investičných akcií a zámerov. Teda je, že odporúča. Za podmienok, že predávajúci do 

dňa uzatvorenia kúpnej zmluvy zabezpečí vysporiadanie všetkých záväzkov spojených s 

vlastníctvom, užívaním nehnuteľnosti, ktoré sú predmetom prevodu a vyprace predávané 

nehnuteľnosti vrátane odvozu odpadu. Predávajúci zabezpečí ukončenie nájomných alebo iných 

faktických užívacích vzťahov a vysťahovanie nájomcov, respektíve všetkých fyzických osôb 

dávaných nehnuteľnosti. Je povinný odovzdať predmet prevodu zbavený akýchkoľvek tiarch, 

respektíve práv tretích osôb a náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do Katastra 

nehnuteľností bude znášať predávajúci. Ešte by som povedala, že na základe vlastne rokovaní, ktoré 

prebehli po predložení cenovej ponuky od predávajúceho, tak predávajúci znížil výšku vlastne 

predávajúcej sumy, respektíve cenovú ponuku o 5%. To znamená, že z toho materiálu, ktorý ste 

pred tým dostali 79.000 dokopy, čo bolo eur, tak to bude 75.050 eur. 
 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem pekne. Ja len doplním, že je to na základe 

tých rokovaní, ktoré sme mali v rámci pracovného stretnutia a momentálne pracujeme na ďalších vo 



vlastnej réžii, kde tak ako som vám povedal, tak sa tomuto venuje hlavne odbor právny a 

majetkový, hej? Viacej to nebudem nejako rozoberať, lebo sme si to povedali už. Takže k tomuto 

asi z mojej strany všetko. Otváram rozpravu, nech sa páči do rozpravy kolegyne, kolegovia. Ak 

nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 
 

Neuvedený, návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I – berie vedomie ponuku 

spoločnosti Black PATROL s.r.o., sídlo Štúrova 9, 977 01 Brezno, IČO tak ako je uvedené v texte 

na odpredaj nehnuteľností nachádzajúcich sa v katastrálnom území Brezno a to na ulici Stromová, 

zapísané na liste vlastníctva 1001 pozemky a stavba tak ako je uvedené v texte. Zapísané na liste 

vlastníctva 1618 pozemky a stavba tak ako je uvedené v texte, na ulici Jarmočisko zapísané na liste 

vlastníctva 226 stavba a pozemky tak ako sú uvedené v texte. II – schvaľuje v súlade s paragrafmi 

uzatvorenie kúpnej  zmluvy o prevode nehnuteľností medzi zmluvnými stranami tak ako je uvedené 

v texte. 
 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

 

Hlasovanie: Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 91/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

 

Bod č. 6.2 - Žiadosť SPP -distribúcia, a. s., Bratislava o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 

bremena v súvislosti s obnovou elektrickej NN prípojky pre regulačnú stanicu plynu Brezno –

Mazorníkovo 

 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 6.2. Tým je Žiadosť SPP Distribúcia, 

akciová spoločnosť Bratislava o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena v súvislosti s 

obnovou elektrickej prípojky pre regulačnú stanicu plynu Brezno – Mazorníkovo. Predkladá pani 

doktorka Biela, spracoval... Povie pán Roštár, nech sa páči. 
 

JUDr. Zdenko Roštár, Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno: 

/nezrozumiteľné/... 
 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči kolegyne, 

kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 
 

Neuvedený, návrhová komisia: Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I – berie na vedomie žiadosť 

Slovenského plynárenského priemyslu tak ako je uvedené v texte a II – schvaľuje uzavretie zmluvy 

o zriadení vecného bremena tak, ako je uvedené v texte. 
 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Dobre, ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce 

návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

 

Hlasovanie: Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 92/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 



Bod č. 7 - Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

 

Tomáš Abel, primátor mesta Brezna: Pod bodom 7 máme ukončenie zasadnutia. Či ešte máme? 

Nie. To sme vypustili. Pod bodom 7 máme Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva. Ja vám 

ďakujem a prajem ešte pekný deň. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

–––––––––––––––––––––––––                                                         

     JUDr. Tomáš Abel, PhD.  v.r.                                Mgr. Zuzana Ďurišová v.r. 

           primátor mesta                                                            prednostka MsÚ  

      

 

 

 

 

 

 

             

              Ján Maruškin v.r.                                                Martin Marcinek v.r. 

overovateľ zápisnice                                                         overovateľ zápisnice   

 

 

 

 

 

 

V Brezne, dňa  20.06.2019            

                         Veronika Horváthová v.r. 

                                                                    zapisovateľka 

 
 

 
 


